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Abstract (en)
The invention relates to the subject-matter specified in the patent claims. The invention relates to packaging materials, produced from cardboard and
paper products, furnished with transparent members, in which the transparent members, after use of the packaging, can be destroyed or dissolved
in water and the cellulose/wood pulp portion can be fed to a wastepaper reprocessing plant. The dissolved transparent members can be disposed of
by municipal sewage treatment plants without problems, since in place of the hitherto used transparent plastic films, transparent members made of
biologically degradable amylose-containing shaped compositions are used. The invention further relates to the use of this packaging body made of
at least one transparent member and non transparent member as a recyclable packaging material.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft den in den Patentansprüchen angegebenen Gegenstand. Die Erfindung betrifft Verpackungsmaterialien, hergestellt aus
Kartonagen- und Papierprodukten, versehen mit Klarsichtteilen, wobei die Klarsichtteile nach Gebrauch der Verpackung in Wasser zerstört
oder aufgelöst werden können und der Zellstoff/Holzstoff-Anteil einer Altpapieraufbereitungsanlage zugeführt werden kann. Die gelösten
Klarsichtteile lassen sich problemlos über kommunale Kläranlagen entsorgen, da anstelle der bisher eingesetzten transparenten Kunststoffolien,
Klarsichtteile aus biologisch abbaubaren amylosehaltigen Formmassen verwendet werden. Die Erfindung betrifft weiterhin die Verwendung dieses
Verpakkungskörpers aus mindestens einem Klarsichtteil und Nichtklarsichtteil als recyclebares Verpackungsmaterial.
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